

Medlemsmøte NMK Nore og Uvdal

Rødberg Hotell, 17.10.2025

Til stede: Magne Aarvelta, Håvard Halland, Merete Bekkeseth, Hans Martin Jensen, Oddmund Westby, Ella Ro, Øyvind Brandsgård, Pål Bakken, Håvard Svendsen, Torgeir Bergan, Torill Karlsrud, Arne Åsen, Tommy Imingen, Ask Jacobsen, Ole Jacobsen, Kjetil Hovda

1. Info om 2026 (arrangementer)

4. januar: Smådølsprinten 2026

28. februar: Numedalsrally 2026 – NM

6. juni: Juniløp Smådøl 2026, kvalløp senior og junior

10.-12. juli: Smådølfestivalen 2026

12. september: Klubbløp 2026? Ikke søkt om. Forslag om første helga i september, for å få litt distanse til Sølvcrossen på Kongsberg

2. Vintertrening på motorbanen

Stemning for vintertrening på motorbanen med helårs motorsportlisens. Mer info med reglement kommer. Treningsledere er positive til å stille opp.

3. Sportskomiteer for 2026 og fremover

Vi ønsker at alle skal melde interesse for å delta i ulike sportskomiteer.

Innspill om at komiteer burde settes ned tidlig på høsten, og at de deltar på møter/konferanser som arrangeres i nasjonal regi. Grunnen til at det ikke er satt ned en sportskomite, for Numedalsrally, er støy rundt forrige års gjennomføring, og at klubben av ulike grunner har fraksjoner som ikke samarbeider, og som ønsker ulik løpsgjennomføring. Styret tar kontakt med de som ønsker å gjennomføre NM, og det opprettes en sportskomite fortløpende.

4. Samarbeid? Ønskes det mer info? Fra styret? Fra sportskomiteer?

Ønskes bedre infoflyt til medlemmer. Liste på hva som skal gjøres/dugnad. Bedre kommunikasjon til medlemmer ved å legge ut innkallinger og referat på hjemmesiden. Da kan alle medlemmer lese seg opp på, og delta i, utviklingen av klubben.

5. Kommunikasjon innad i klubben

Øyvind Brandsgård åpnet møtet, og ønsket diskusjoner innad i klubben i stedet for støy rundt sportskomiteer rett før løpet.

Ole Jacobsen kom med et innspill tidlig om at han ønsket at vi skal jobbe sammen i klubben, og at vi skal takke alle som jobber frivillig i klubben. Vi kan ikke bruke møtet til å snakke hverandre ned, men komme med saklige innspill, og forslag, til endringer som ønskes.

Eivor Marie Holth informerte om evalueringen av festivalen 2025.

Etterpå ble det diskutert hvordan påmeldingen foregikk. Det var en veldig ulempe for hjemmeførere at de måtte melde inn funksjonærer. Dette må endres til neste år.

Det gikk videre en diskusjon rundt om hjemmeførere skal få en fordel ift. påmelding eller ikke.

Skal man legge til rette for at egne klubbmedlemmer får melde seg på tidlig? Hvordan kan man gjøre det? Alle som har deltatt på dugnad får mulighet til å melde seg på tidlig?

Bør man tenke at tidlig påmelding er rekruttering og kultur/miljøbygging i klubben?

Tydeliggjøre kriterier i tilleggsreglene for gyldig påmelding.

Møtet lander ingen vedtak, men styret og kommende sportskomite tar til seg innspillene og sjekker opp mot regelverk.

Ønske fra styret om at innspill rettes til styret og/eller sportskomiteer i god tid før løpsgjennomføring, og at sportskomiteer får ro til å gjennomføre løp.

Eventuelt:

- Mekkeverksted er klare til å starte opp med NextGen-bil. Kjetil Hovda tar ansvar for dette som leder av Mekkeverkstedet.
- Mekkeverkstedet tar også ansvar for vedlikehold på eksisterende klubb-bil.
- Oppfordring til at alle klubbens medlemmer kjører med klubb-farger på bilcrossbilene. Svart med blå og lyseblå stripe. Både Malia og XL-bygg har fargekodene liggende inne.

- Ønske om å sette ned et eget utvalg, for å se på nytt/endret sanitæranlegg på banen.

Takk til alle de fremmøte for konstruktive forslag og engasjement!

Rødberg, 17/10/25

Ref. Eivor Marie Holth